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1.                                 Indexatie 2025 tarief Wmo- en leerlingenvervoer 

Portefeuillehouder Esther Verhagen 

Besluit college Sinds (in ieder geval) 2009 laten wij het Wmo- en leerlingenvervoer uitvoeren door Personenvervoer Kort. Bij 

prijsindexeringen volgen we de jaarlijkse NEA-index, waarbij we een inhoudelijk gesprek voeren over de 

redelijkheid en rechtvaardigheid van de hoogte van de indexatie. Deze komt voor 2025 uit op 1,5%.  

 

Het college van B&W heeft besloten personenvervoer Kort in staat te stellen om kwalitatief goed Wmo- en 

leerlingenvervoer te verzorgen. Daarvoor de tarieven van 2025 met 1,5% te indexeren. 

  

2.                                  Subsidieaanvraag Bloeizone Appelscha 

Portefeuillehouder Esther Verhagen 

Besluit college Met financiële ondersteuning vanuit de Regio Deal Zuidoost Friesland zijn in de regio meerdere bloeizones 

ontstaan. Voor de borging en doorontwikkeling van de bestaande bloeizones en het stimuleren van nieuwe 

bloeizone-initiatieven, heeft het college van B&W op 1 oktober 2024 de subsidieregeling bloeizone initiatieven 2024-

2025 vastgesteld. Op basis van deze subsidieregeling heeft Plaatselijk Belang Appelscha een subsidie 

aangevraagd voor bloeizone Appelscha. 

 

Het college van B&W heeft besloten een subsidie van € 5.000,- te verlenen aan Plaatselijk Belang Appelscha voor 

Bloeizone Appelscha. 
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3.                                  Kapaanvraag bomen Hoogengaardelaan in Oosterwolde 

Portefeuillehouder Gerben But 

Besluit college De Hoogengaardelaan in Oosterwolde is opgenomen in de Meerjaren Onderhouds Planning (MOP) wegen 2024-

2028. De voorgenomen werkzaamheden zijn afgestemd met de verschillende nutspartijen en met interne partners. 

Er is een gezamenlijk en integraal plan gemaakt voor de vervanging van kabels en leidingen, riolering en het 

herstraten van de weg en voetpaden. Om de gevolgen van de werkzaamheden te toetsen is een zogeheten Boom 

Effect Analyse (BEA) uitgevoerd. 

 

De BEA geeft antwoord op de vraag of de bomen in het perspectief van de voorgenomen werkzaamheden in hun 

huidige verschijningsvorm en op de huidige standplaats, duurzaam behouden kunnen blijven. Ook is er een 

beoordeling gemaakt van de toekomstverwachting van de bomen in de huidige situatie. Uit de BEA is gebleken dat 

een groot deel van de bomen niet duurzaam behouden kan worden. Voor 27 bomen is er een kapvergunning 

aangevraagd. 

 

Het college van B&W heeft besloten in te stemmen met de mededeling aan de gemeenteraad waarin de redenen 

voor de kapaanvraag voor 27 bomen aan de Hoogengaardelaan in Oosterwolde worden vermeld. 
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4.                                 Strategische verwervingen Vaart Nz Appelscha 

Portefeuillehouder Jelke Nijboer 

Besluit college Het college van B&W informeert via een mededeling de gemeenteraad over de strategische grondaankoop in 
Appelscha. 

 
5.                                 Evaluatie pilots begrotingsbehandeling 2025 
Portefeuillehouder Jan van Weperen 

Besluit college In 2024 heeft een pilot plaatsgevonden bij de jaarstukken 2023 om geen schriftelijke vragenronde te houden. 
In plaats hiervan is op verzoek van de commissie P&C een vragenuur georganiseerd waarin technische 
vragen door raads- en commissieleden werden gesteld aan de ambtelijke organisatie. Op basis van deze 
pilot heeft de gemeenteraad in september besloten deze procedure voor de jaarstukken in de toekomst voort te 
zetten en ook om deze procedure als pilot voor de begroting toe te passen. 
 
Op 8 oktober 2024 is, volgens besluit, een technisch vragenuur geweest welke voorafgegaan werd 
door een toelichting vanuit de ambtelijke organisatie. De behandeling van de begroting heeft op 5 november 2024 
plaatsgevonden. 
 
Het college van B&W heeft besloten de gemeenteraad voor te stellen om:  

1. Bij de begroting geen schriftelijke technische vragenronde meer te houden.  
2. In plaats hiervan, overeenkomstig het proces bij de jaarstukken, bij de begroting te werken met een 

vragenuur om technische vragen te stellen en te beantwoorden.  
3. Voorafgaand aan het technische vragenuur bij de begroting een toelichting te laten verzorgen door de 

ambtelijke organisatie.  
4. Bij de begroting geen algemene beschouwingen te houden. 
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6.                                  Mandaatbesluit Eigen Bijdrage Oekraïne 

Portefeuillehouder Jack Werkman 

Besluit college Vanaf 1 januari 2025 moet het college van B&W op grond van de ‘Regeling opvang ontheemde Oekraïne’ een eigen 
bijdrage in rekening brengen bij Oekraïners in de gemeentelijke opvanglocaties die een inkomen hebben. Om 
het innen van de eigen bijdrage mogelijk te maken is het nodig om een mandaat en machtiging af te geven. 
 
Het college van B&W heeft besloten aan Jildau Frietema, administratief ondersteuner in dienst bij de gemeente 
Opsterland, het volgende mandaat en de volgende machtiging te verstrekken: 

a. het in rekening brengen van vergoedingen als bedoeld in de artikelen 7 lid 4 en 8 van de Regeling opvang 
ontheemde Oekraïne; 

b. het op grond van artikel 2b van de Regeling opvang ontheemde Oekraïne achterwege laten van het in 
rekening brengen van vergoedingen als bedoeld in de artikelen 7 lid 4 en 8 van de Regeling opvang 
ontheemde Oekraïne; 
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7.                                  Reactie WTO op Valys vervoer 

Portefeuillehouder Esther Verhagen 

Besluit college De gemeenteraad heeft bij de behandeling van de Kaderbrief (18 juni 2024) besloten om het bovenregionale 
vervoer niet meer via de Wmo te laten lopen maar via Valys. Inwoners zijn schriftelijk geïnformeerd wat dit voor hen 
betekent. De Werkgroep Toegankelijkheid Ooststellingwerf (WTO) heeft hierop schriftelijk gereageerd. 
 
Het college van B&W heeft besloten kennis te nemen van de input van de Werkgroep Toegankelijkheid 
Ooststellingwerf over Valys. 
 
Vervolgens: 

1. De Werkgroep een reactie te sturen. 
2. De commissie Samenleving hierover te informeren. 
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